

Date: 01 September 2026

ABRAJ Energy Services SAOG Receives Material Notification of Award

Muscat, Oman – 01 September 2026 – ABRAJ Energy Services SAOG ("ABRAJ" or the "Company") (MSX: ABRJ), Oman's national champion for integrated energy services, announced today that it has received a notification of award from a major Oil & gas operator in Oman for a multi-year contract for workover units.

The contract value is expected to be material and will include a mix of existing and new assets. The contract will be finalized over the coming weeks, and the related details such as customer, duration, value, expected start date, etc. will be communicated in due time, upon formal signature.

About ABRAJ Energy Services:

ABRAJ Energy Services SAOG ("ABRAJ" or the "Company") (MSX: ABRJ) is Oman's national champion for integrated energy services, delivering execution certainty at scale across complex well environments through advanced drilling and integrated well services.

As Oman's leading onshore drilling contractor and a trusted partner to national and international operators, the company supports the development of strategic energy assets across the full well lifecycle, combining a highly localized workforce, a modern fleet of 27 drilling rigs and 5 workover rigs, hydraulic fracturing, and cementing services. This is backed by disciplined operational and capital strategy aligned with international safety and performance standards.

Guided by Oman Vision 2040 and In-Country Value priorities, ABRAJ contributes to workforce localization, supply chain development, and long-term resilience of the energy sector. As the first company in Oman to receive the National Local Content Certificate and to achieve 93% Omanization, ABRAJ leads by example as a national economic contributor and as a

التاريخ: 01 سبتمبر 2026

الموضوع: "أبراج" لخدمات الطاقة ش.م.ع. تتلقى إشعاراً بإسناد عقد رئيسي

مسقط، سلطنة عُمان – 1 سبتمبر 2026: أعلنت شركة أبراج لخدمات الطاقة ش.م.ع. ("أبراج" أو "الشركة") (الدرجة في بورصة مسقط بالرمز: ABRJ)، الشركة الوطنية الرائدة في تقديم خدمات الطاقة المتكاملة بسلطنة عُمان، اليوم عن تلقيها إشعاراً بإسناد عقد رئيسي من إحدى كبرى شركات النفط والغاز العاملة في سلطنة عُمان، لتوفير وحدات صيانة الآبار وإصلاحها بموجب عقد يمتد لعدة سنوات.

ومن المتوقع أن تكون قيمة العقد ذات أثر جوهري على أعمال الشركة، حيث سيُشمل نطاق العقد مزيجاً من الأصول الحالية والأصول الجديدة. ومن المتوقع استكمال الإجراءات النهائية للعقد خلال الأسابيع المقبلة، على أن تفصح الشركة لاحقاً عن التفاصيل المرتبطة به، بما في ذلك اسم العميل، ومدته، وقيمتها، وتاريخ البدء المتوقع، وغيرها من البيانات، وذلك عقب التوقيع الرسمي عليه.

نبذة عن شركة أبراج لخدمات الطاقة:

تعد شركة "أبراج" لخدمات الطاقة (ش.م.ع.)، والمشار إليها بـ "أبراج" أو "الشركة" (الدرجة في بورصة مسقط بالرمز: ABRJ) المزود الرائد والمتكامل لخدمات الطاقة في سلطنة عُمان؛ حيث تتميز الشركة بتقديم حلول تشغيلية موثوقة وواسعة النطاق في بيئات الآبار المعقدة، وذلك من خلال خدمات الحفر المتطورة وخدمات الآبار المتكاملة.

ويصفتها مقدم خدمات الحفر البري الرائد في السلطنة والشريك الموثوق لكبرى شركات النفط الوطنية والدولية، تدعم الشركة تطوير أصول الطاقة الاستراتيجية طوال دورة حياة البئر؛ مستندة في ذلك إلى كفاءات وطنية مؤهلة، وأسطول حديث يضم 27 منصة حفر و5 منصات لصيانة الآبار وخدمات التصديع الهيدروليكي، والتدعيم الإسمنتي، بالإضافة إلى استراتيجية منهجية للعمليات ورأس المال تتماشى مع المعايير الدولية للسلامة والأداء.

واسترشاداً بروية "عُمان 2040" وأولويات القيمة المحلية المضاعفة، تساهم "أبراج" بفاعلية في تمكين الكوادر الوطنية، وتطوير سلاسل التوريد، وتعزيز مرونة قطاع الطاقة على المدى الطويل. وباعتبارها أول شركة في سلطنة عُمان تحصل على الشهادة الوطنية للمحتوى المحلي، وتحقق نسبة تعمين بلغت 93%، تمثل أبراج نموذجاً رائداً في دعم الاقتصاد الوطني، وترسيخ مكانتها كمرجع إقليمي بفضل جودة خدماتها وكفاءة تنفيذها.

company building its authority across the region through the quality of its delivery.

Contacts:

IR website www.abrajenergy.com/sites/IR/
IR Contact investor.relations@abrajenergy.com
Media Contact media@abrajenergy.com

Disclaimer and Forward-Looking Statements

This communication contains certain "forward-looking statements" within the meaning of applicable securities laws and regulations. These statements include, but are not limited to, the plans, objectives, expectations, and intentions of ABRAJ Energy Services SAOG ("ABRAJ" or the "Company") (MSX: ABRJ). Forward-looking statements are generally identified by terminology such as "believes," "expects," "intends," "anticipates," "plans," "seeks," "should," "will," "may," or similar expressions.

These statements are based on the current beliefs and expectations of ABRAJ management and are subject to significant risks and uncertainties that could cause actual results to differ materially from those expressed or implied. Such risks include, but are not limited to, general economic and business conditions, competitive pressures, the successful implementation of business strategies, and other factors detailed in the Company's filings with the Muscat Stock Exchange (MSX).

ABRAJ undertakes no obligation to update or revise any forward-looking statements, whether as a result of new information, future events, or otherwise, except as required by law. Investors are cautioned not to place undue reliance on these statements.

التواصل:

www.abrajenergy.com/sites/IR/

الصفحة الإلكترونية
للعلاقات المستثمرين

investor.relations@abrajenergy.com

للتواصل (البريد
الإلكتروني/ والهاتف)

media@abrajenergy.com

العلاقات الإعلامية

إخلاء مسؤولية بشأن البيانات الاستشرافية

تتضمن هذه الوثيقة "بيانات استشرافية" وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها بشأن الأوراق المالية. وتشمل هذه البيانات، على سبيل المثال لا الحصر، خطط شركة "أبراج لخدمات الطاقة" وأهدافها وتوقعاتها وتطلعاتها. وعادة ما تُحدد هذه البيانات الاستشرافية عبر استخدام مفردات مثل: "تعتقد"، أو "تتوقع"، أو "تعتزم"، أو "تستشرف"، أو "تخطط"، أو "تسعى"، أو "ينبغي"، أو "سوف"، أو "قد"، أو غيرها من التعبيرات المماثلة.

تستند هذه البيانات الاستشرافية إلى المعتقدات والتوقعات الحالية للإدارة التنفيذية لشركة "أبراج لخدمات الطاقة"، وهي عرضة لمخاطر وظروف جوهرية غير مؤكدة قد تؤدي إلى اختلاف النتائج الفعلية جوهرياً عن تلك المعلنة أو الضمنية. وتشمل هذه المخاطر والظروف، على سبيل المثال لا الحصر: الأوضاع الاقتصادية والتجارية العامة، وأثر المنافسة، والقدرة على تنفيذ استراتيجية العمل بنجاح، وغيرها من العوامل المفصلة دورياً في الإفصاحات المودعة لدى بورصة مسقط.

ولا تتحمل شركة "أبراج لخدمات الطاقة" أي التزام بتحديث أو مراجعة أي بيانات استشرافية، سواء نتيجة لظهور معلومات جديدة أو أحداث مستقبلية أو غير ذلك، باستثناء ما يقتضيه القانون. وعليه، يُنصح المستثمرون بحكم الاعتماد المفرط على هذه البيانات الاستشرافية.



Hubert Lafeuille
Chief Financial Officer
Abraj Energy Services SAOG